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Gazze’nin Düşündürdükleri, İbrahim Aleyhisselam Örneği ve Acil Yardım Çağrısı 
 
Ümmet olarak, Hac ibadetinin devam ettiği bu kutsal Teşrik tekbiri günlerinde, İslam’ın bu asil rüknünün, sadece 

fiziksel bir yolculuk değil, Allah Subhânehu ve Teâlâ’ya saf bağlılığı gösteren manevi bir yolculuk ve ilahi bir farz 
olduğunu hatırlıyoruz. Haccın menâsiki, Hz. İbrahim’in, Hz. Hacer’in ve Hz. İsmail’in sünnetini yaşatır. Bu ailenin 
yaşadığı imtihan, ümmete tevekkülün, Allah’a sarsılmaz bir şekilde güven duymanın ve aklın sınırlarını zorlasa bile 
O’nun emrine tam bir teslimiyet göstermenin ne demek olduğunu öğretmiştir. 

 
Asırlar sonra yine teşrik günlerinde, Evs ve Hazreç kabilelerinden Müslümanlar gizlice Allah Rasûlü ile Akabe’de 

buluşmuşlardır. Onlar, Rasûlullah SallAllahu Aleyhi ve Sellem’e kişisel kurtuluş için değil, dini desteklemek, O’na nusret 
vermek ve İslam’ın otoritesini tesis etmek üzere biat etmişlerdir. Harp Biati olarak adlandırılan bu antlaşma, İslam’ı 
zulüm gören bir davet statüsünden çıkarıp örgütlü ve devlet kurucu bir misyon statüsüne dönüştürmüştür. Bu biat, 
Hicret’e, Medine’de ilk İslam Devleti’nin kurulmasına ve İslam’ın dünya sahnesinde siyasi bir güç olarak doğuşuna 
zemin hazırlamıştır. 

 
Bugün ümmet olarak korkunç bir haldeyiz. Sorunumuz inançsızlık, nüfus azlığı veya fakirlik değil; asıl sorunumuz 

güçsüzlüktür. Gazze’den Keşmir’e, Doğu Türkistan’dan Sudan’a kadar her yerde dağılmış ve ezilmiş durumdayız. 
Başımızda zalim yöneticiler, karşımızda bizi kendi çıkarları için kullanan düşmanlarımız var. Halid bin Velid’in, 
Selahaddin’in torunları olan İslam orduları ise, Allah’tan çok Batı’nın başkentlerinden korkan rejimlerin prangası altında 
ölüm sessizliğe gömülmüş durumdalar. 

 
Gazze, terk edilmişliğimizin en acı sembolüdür. Ümmetin bedeninde kanayan bir yaradır. Ümmetin muazzam 

potansiyeli, hain düşmanlar ve kukla yöneticiler tarafından boğulduğunda bizlere ne kadar savunmasız kaldığımızı 
hatırlatıyor. Filistinli çocuklar, sadece yardım ya da slogandan ziyade güce ve eyleme dayanan gerçek bir destek için 
feryadı figan etmektedirler. 

 
Hac ve ikinci Akabe biati, bugün eyleme geçilmesi için ilahi bir rehber niteliğindedir. Medineli Ensar, Peygamberimiz 

SallAllahu Aleyhi ve Sellem’e nusret vererek yeryüzünde Allah’ın hükmünü tesis etmesinin yolunu açmıştır. Bugün bizim 
ordularımızın da onların izinden gitmesinin zamanı gelmiştir. Biz, âlimleri, liderleri ve sıradan halkıyla İslam ümmetinin 
tüm bileşenlerinden Müslüman ordularına yalnızca İslam’a sadakat göstermeleri çağrısında bulunmalarını talep 
ediyoruz. Onlardan ihanet tahtlarından uzak durmalarını, kâfirlerin sınırlarını ve emirlerini ayaklar altına almalarını ve 
Nübüvvet metodu üzere Hilafeti yeniden kurulması için nusret vermelerini talep etmeliyiz.  

 
 Hz. İbrahim’in fedakarlığını ve Ensar’ın cesaretini hatırladığımız bu mübarek günlerde, bizler de Allah’a güvenerek, 

O’nun emrine itaat ederek ve Gazze’deki Müslümanların çektiği acılara son vermek üzere sarsılmaz bir kararlılıkla bir 
kez daha ayağa kalkmalıyız. Artık yeniden diriliş vaktidir. Bugün hepimiz, gücü elinde tutanları, Allah Subhânehu ve 
Teâlâ ve Peygamber SallAllahu Aleyhi ve Sellem’in çağrısına kulak vermeye ve Ensar’ın yaptığı gibi ümmete nusret 
vermeye çağırmalıyız! Onlara Ensâr’ın şu tarihi biatini hatırlatmalıyız: 
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Aleyhi ve Sellem’e zorlukta ve kolaylıkta, sevinçli ve kederli anlarda, başkaları bize tercih edildiği zamanlarda devleti 
yönetenleri dinleyip itaat etmeye, onların işlerine karışmamaya, nerede olursak olalım hakkı söyleyeceğimize ve Allah 
için hiçbir kınayıcının kınamasından korkmayacağımıza dair biat ettik.” [Buhari] İşte bugün ihtiyacımız olan ruh budur. 

لِمَا  يَا  دَعَاكُمْ  إِذَا  وَلِلرَّسُولِ  اسْتَجِيبُوا لِله  آمَنُوا  الَّذِينَ  وَأَنَّهُ يُحْيِ   أَيُّهَا  وَقَلْبِهِ  الْمَرْءِ  بَيْنَ  يَحُولُ  أَنَّ اَلله  وَاعْلَمُوا  تُحْشَرُونَ   يكُمْ   Ey iman edenler! Size hayat“   إِلَيْهِ 

verecek şeylere sizi çağırdığı zaman, Allah’ın ve Rasûlü’nün çağrısına uyun ve bilin ki Allah, kişi ile kalbi arasına 
girer Yine bilin ki, O’nun huzurunda toplanacaksınız.” [Enfal 24] 

 


